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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

                                                                                                                  Kocbekova cesta 23, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 22. 4. 2021 

Naš znak: 03201-0016/2018-2021-8 
 

ZAPISNIK 

 

16. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 22. 4. 2021 ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Robert Bevc, Tadej Černevšek, Franc Galin, Peter Letonja, Terezija Mavrič, Urška Petek, Jože Tevž, 

Bernarda Ugovšek in Franc Ugovšek. 

 

Opravičeno odsotni: Matic Šinkovec in Ana Kerznar 

 

Ostali prisotni:  

Blanka Nerad - ravnateljica OŠ, Katica Pečnik - računovodkinja OŠ, Dominik Pečnik - direktor 

Komunale d.o.o., Mojca Rihter - računovodkinja Komunale d.o.o., predsednica NO Irena Vodušek,  

Lucija Poličnik - sodelavka Urada za okolje in prostor SAŠA regije, župan Anton Špeh, direktor 

občinske uprave Zdenko Purnat ter sodelavca občinske uprave Blaž Purnat in Simona Rezoničnik. 

 

Predstavnik medijev: Štefka Sem 

 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Simona Rezoničnik. 

 

Za 16. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje OS z dne 4. marca 2021 

4. Zaključno poslovno poročilo Osnovne šole Gornji Grad za leto 2020 

5. Letno poročilo poslovanja Komunale d. o. o. Gornji Grad za leto 2020 

6. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe oskrbe s pitno vodo 

7. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalne odpadne vode 

8. Zaključni račun proračuna Občine Gornji Grad za leto 2020 

9. Odlok o 1. spremembi Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2021 

10. Sklep o Lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča na posamični poselitvi, 

parc. št. 274/66 k. o. Bočna 

11. Vprašanja in pobude 

12. Razno 
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K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 7. svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 16. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb.  

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 16. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložen zapisnik 15. redne seje svetniki niso imeli pripomb. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 15. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Ravnateljica Blanka Nerad je predstavila zaključno poročilo Osnovne šole za leto 2020. Poudarila je, 

da šolo obiskuje 213 učencev, vrtec pa obiskuje 94 otrok. V tem šolskem letu je na matični šoli v 

Gornjem Gradu prvič tudi kombinacija dveh razredov, in sicer 1. in 2. razred. Povedala je, da so bili 

uspešni pri realizaciji programa, ki so ga v celoti izpolnili. Aktivno delajo na spremembah, vključujejo 

se v številne projekte, ki jih vključujejo v reden pouk. V zvezi s tem je pogojeno tudi redno dodatno 

izobraževanje učiteljev. Vključujejo se v razna društva v kraju v katerih so vključeni krajani, ki 

pomagajo s svojim znanjem. Turistični zbornici so predstavili turistično nalogo z naslovom Objem 

gornjegrajskih okusov. 

 

Seji se pridružila Urška Petek. 

 

Ravnateljica je povedala, da sredstva za delovanje zavoda dobijo od Ministrstva za izobraževanje, ki 

jim sredstva nakaže v dveh obrokih in od Občine Gornji Grad, ki financira predvsem materialne 

stroške in stroške povezane z delovanjem vrtca.  

 

Seji se je pridružila Terezija Mavrič. 

V nadaljevanju je besedo predala računovodkinji Katici Pečnik, ki je predstavila računovodsko 

poročilo. V letu 2020 so bili prihodki višji od odhodkov za 253,16 €. 

 

Župan je odprl razpravo. 
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Robert Bevc je vprašal, če je bil rok za sanacijo telovadnice podan s strani inšpekcije in kakšen je 

predviden strošek prenove telovadnice? 

Ravnateljica je povedala, da je bil inšpekcijski nadzor izveden v letu 2019 s strani sanitarne 

inšpektorice. Inšpektorica je podala rok za odpravo pomanjkljivosti do 1. 9. 2020. Vse ostale 

pomanjkljivosti so se sanirale razen telovadnice. Inšpekcija je pregledala zapisnik o odpravi 

pomanjkljivosti v marcu 2021. Šola je dodatno zaprosila za odlok odprave pomanjkljivosti enega leta, 

ampak inšpektorica je določila rok do 1. 10. 2021. Okviren strošek sanacije je okrog 100.000 €. 

Zdenko Purnat je dodal, da je bolj racionalno, da se v telovadnici sanirajo samo največje 

pomanjkljivosti tako, da zadostimo inšpekcijskim zahtevam oz. da bo varna za uporabo. Ker je želja v 

kraju, da se pristopi k pripravi projektne dokumentacije za celovito rekonstrukcijo s širitvijo 

telovadnice. S takšno projektno dokumentacijo pa naj bi bilo možno kandidirati tudi na javnih 

razpisih. 

Župan pove, da se bo sanacija telovadnice izvedla, najprej tla. S prestavitvijo zdravstvenega doma se 

bodo pričela izvajati tudi rekonstrukcijska dela na šoli. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad se je seznanil z Zaključnim poslovnim poročilom Osnovne 

šole Gornji Grad za leto 2020. 

 

K točki 5) 

Zdenko Purnat je na kratko predstavil letno poročilo poslovanja Komunale d.o.o. Gornji Grad. 

Poudaril je, da je bilo leto 2020 najbolj zaznamovano z odprodajo poslovnih prostorov občini, s 

selitvijo izvajalskega dela komunale na lokacijo obrtne cone Smreka ter selitvijo občinske uprave v 

Petelinjek. Navedeno je za zaposlene na komunali pomenilo velik vložek del oziroma razpoložljivega 

časa. Tudi leto 2020 je komunala zaključila s pozitivnim rezultatom. Poslovanje je skozi vse leto 

potekalo v normalnih okvirjih, kljub situaciji s »Covid«. 

 

Predsednik odbora za gospodarstvo Franc Galin je povedal, da je bil odbor seznanjen s poročilom, in 

glede na to, da je bilo poročilo obravnavano že na prejšnji seji, pripomb niso imeli. 

 

Župan je odprl razpravo, v katero so se z vprašanjem, na katerega so takoj dobili odgovor, vključili 

Franc Ugovšek, Robert Bevc in Jože Tevž.. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Letno poročilo poslovanja Komunale d.o.o. Gornji 

Grad za leto 2020 v obliki in vsebini kot je predloženo. 

V letu 2020 je Komunala imela bilančni dobiček v višini 3.404,28 EUR. Od tega se plača davek 

v višini 594,15 EUR in pokriva izguba iz leta 2019 v višini 476,85 EUR. Ostane 2.333,28 EUR 

čistega dobička, ki ostane nerazporejen. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 6) 

Mojca Rihter je predstavila Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe 

oskrbe s pitno vodo. Cena vodarine se glede na leto 2020 poviša za 4,88%, cena omrežnine pa za 
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3,6%. Predstavila je tudi primerjavo položnic glede na prejšnjo ceno in novo v primerjavi s Komunalo 

Mozirje (za občino Ljubno). 

Elaborat je obravnaval tudi Odbor za gospodarstvo, ki se strinja s predlagano ceno. 

 

Župan je odprl razpravo.  

Ugovšek Franc je opozoril, da je to že tretja minimalna podražitev v treh letih. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 

obvezne javne službe oskrbe s pitno vodo. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

2. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno vodarine v višini 0,7820 €/m3. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

3. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno omrežnine za vodovod za premer vodomera 

DN 20 (1/2", 3/4") v višini 3,7805 EUR/mesec. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 7) 

Mojca Rihter je predstavila Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe 

odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode. Cena odvajanja odpadne vode se v letu 2021 poviša 

za 9,76%, cena omrežnine se zviša za 5,66%, cena za čiščenje odpadne vode se zviša za 3,93% ter 

cena omrežnine za čiščenje odpadne vode se zniža za 2,01%. 

Predsednik odbora za gospodarstvo Franc Galin pove, da so elaborat obravnavali tudi na odboru in so 

ga po razpravi soglasno potrdili. 

 

Župan je odprl razpravo, h kateri se ni priglasil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 

obvezne javne službe odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

2. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe odvajanja 

komunalne odpadne vode v višini 0,3814 €/m3. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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3. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se iz proračuna subvencionira 

omrežnina za izvajanje storitev javne službe odvajanja komunalne odpadne vode v višini 64,37 

% za gospodinjstva in nepridobitne dejavnosti. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

4. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe čiščenja 

komunalne odpadne vode v višini 0,7065 €/m3. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

5. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se iz proračuna subvencionira 

omrežnina za izvajanje storitev obvezne javne službe čiščenja komunalne odpadne vode v višini 

25,88 %, za gospodinjstva in nepridobitne dejavnosti. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 8) 

Sodelavec občinske uprave Blaž Purnat je predstavil ključne točke zaključnega računa občine za leto 

2020. Pri prihodkih so bili najpomembnejši prihodki iz naslova dohodnine, prihodki od nadomestil za 

uporabo stavbnega zemljišča, davek na dediščine in darila, pristojbine za vzdrževanje gozdnih cest, 

prihodki od najemnin ter transferni prihodki države, kjer so bila najvišja nepovratna sredstva za 

investicije.  

Občina se je v lanskem letu zadolžila, in sicer je sklenila posojilno pogodbo z Ribniškim skladom za 

nakup poslovnih prostorov na Smreki.  

Sicer pa je Občina še odplačevala v prejšnjih letih prejeta povratna sredstva za investicije ter eden 

bančni kredit. 

Sledil je pregled posebnega dela proračuna po programski klasifikaciji. 

Na področju Razpolaganja in upravljanja z občinskim premoženjem so se knjižili stroški, ki so tekom 

leta nastali na področju ureditve in obnove novih prostorov občinske uprave na Kocbekovi cesti 23. 

V letu 2020 je bil nabavljen nov kombi transporter, s katerim se izvaja pokrivanje nekaterih relacij 

šolskih prevozov. Nabavljen je bil en stacionarni računalnik za potrebe občinske uprave ter en 

prenosni računalnik za občinski svet.  

Na področju civilne zaščite je bila nabavljena nova radijska postaja s pripadajočo opremo za PGD 

Bočna, PGD Nova Štifta pa je prejelo investicijski transfer za obnovo tal in stopnic v gasilnem domu.  

Pri prometni varnostni je bil lani postavljen prikazovalnik hitrosti, ki je v lasti občine.  

Kot že v preteklih letih, smo tudi lani sofinancirali javna dela na področju sociale. Izvajalca javnih del 

sta bila Varstveno delovni center Saša in Center za socialno delo Savinjsko-Šaleška.  

V okviru javnega razpisa je bilo izdanih 36 sklepov, podpisanih pa 32 pogodb in prav toliko 

realiziranih zahtevkov. 

Poleg rednih del pri vzdrževanju lokalnih cest je bila lani realizirana ureditev odseka mimo Jam na 

lokalni cesti Križ-Florjan-Krnica. Pri cestni razsvetljavi je bila zamenjana ulična svetilka v Delcah. 

V lanskem letu je bilo realiziranih 7 vlog pri javnem razpisu za malo gospodarstvo.  

Pri turizmu in promociji občine sta bila glavna stroška v lanskem letu postavitev paviljona v parku v 

Gornjem Gradu ter obratovanje TIC-a Gornji Grad v obdobju od junija do septembra, ki ga je po 

pogodbi izvajal zasebni zavod.  



 

 

6 

 

V lanskem letu so bila izvedena investicijsko vzdrževalna dela na čistilni napravi v Gornjem Gradu, 

prav tako so bila opravljena investicijska vzdrževanja pri kanalizaciji Gornji Grad. Pri razpisu malih 

čistilnih naprav so bile realizirane štiri vloge.  

Poleg številnih geodetskih odmer in parcelacij so bili na prostorskem načrtovanju in razvoju realizirani 

tudi naslednji stroški: novelacija odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest, izdelava DIIP in IP za 

projekt ureditve LC Križ-Florjan-Krnica, priprava dopolnitev OPN občine Gornji Grad, izdelava 

izvedbenega načrta za ureditev občinske ceste v dolžini 600 m, izdelava projektne dokumentacije IZP 

in PZI za ureditev brežine na potoku Brlovka v Novi Štifti, izdelava projektne dokumentacije za 

spremembo namembnosti 2. nadstropja občinske stavbe na naslovu Attemsov trg 3. 

Pri vodovodu Gornji Grad so bila realizirana naslednja obnovitvena dela: pri vodohranu Pajšner, 

izgradnja nove primarnega  odseka Smreka-Novo naselje in dela na sekundarnem vodu na Tlaki.  

V letu 2020 so bili realizirani naslednji nakupi zemljišč, ki so predstavljeni tudi v načrtu razpolaganja 

z občinskem premoženju: nakup pašnikov na Menini od Sklada kmetijskih zemljišč, nakup poslovnih 

prostorov na Smreki, za kar je bil pridobljen kredit pri Slovenskem regionalnem razvojnem skladu 

Ribnica, nakup poslovno stanovanjskega objekta v Bočni, ki zajema  poslovno-stanovanjsko stavbo in 

skladiščni objekt z garažami ter pripadajoče stavbno zemljišče – dvorišče.  

Na področju nepremične kulturne dediščine je bila realizirana druga faza obnove katedrale v Gornjem 

Gradu in obnova kapelice v Bočni.  

Pri javnih razpisih za kulturo, šport in druge interesne skupine so bile realizacije nižje, saj so se 

sredstva društvom nakazala le za realizirane programe. Zaradi epidemije društva niso mogla izvesti 

toliko programov kot v prejšnjih letih.     

Na področju investicij v športne objekte so se sredstva namenila za drugi del financiranja postavitve 

sanitarnega objekta pri športnem igrišču v Bočni.  

Pri vrtcih so bile realizirane naslednje investicije: nabava žaluzij in plisejev, obnova igral, poravnava 

igralnih plošč pri vrtcu v Gornjem Gradu, beljenje v prostorih vrtca Bočna, menjava strešne kritine na 

nadstrešku peskovnika na igrišču vrtca Gornji Grad, brušenje obstoječega parketa v vrtcu Bočna. 

Na področju investicij pri šoli so bila zamenjana okna in razsvetljava v telovadnici v Gornjem Gradu, 

sanirana je bila predelna stena v učilnici tehnike, opravljena so bila sanacijska dela na podpornem zidu 

pri OŠ Gornji Grad, nabavljena je bila tudi IKT oprema, plačana je bila tudi dograditev termostata za 

kotlovnico v POŠ Nova Štifta. 

Za Glasbeno šolo Nazarje je naša Občina skupaj z ostalimi občinami financirala nakup klavirja.  

Na področju posebnih programov v primeru naravnih nesreč so bili realizirani naslednji stroški: 

izdelava sanacijskih elaboratov za štiri občinske ceste po naravni nesreči neurja s poplavo v letu 2019, 

postavitev varnostnih ograj po sanaciji vodotoka Brlovka.  

 

Predsednica odbora za proračun Terezija Mavrič je povedala, da so zaključni račun obravnavali tudi 

na odboru in predlagajo občinskemu svetu, da ga sprejme. 

 

Župan je odprl razpravo. Razprave ni bilo. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP:  

Občinski svet sprejme Zaključni račun proračuna Občine Gornji Grad za leto 2020 v predlagani 

vsebini in s priloženimi prilogami. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 9) 

Sodelavec občinske uprave Blaž Purnat je na kratko predstavil poudarke 1. rebalansa za leto 2021. Pri 

planskih vrednostih prihodkov ni bilo večjih sprememb. Glavna izjema so transferni prihodki, kjer se 

zaradi črtanja 23. člena Zakona o financiranju občin ukinjajo povratna in nepovratna sredstva za 

občine. Namesto tega se na transfernih prihodkih odpira nov prihodek države, ki se imenuje prejeta 

sredstva za uravnoteženje razvitost občin. Občina Gornji Grad bo na letni ravni prejela 263.706 EUR 

iz tega naslova.  

Prihodki od prodaje osnovnih sredstev in zemljišč so usklajeni z letnim načrtov pridobivanja in 

razpolaganja z nepremičnim stvarnim premoženjem občine.  

 

Na začetku pregleda splošnega dela proračuna oziroma izpisa odhodkov po programski klasifikaciji je 

bilo najprej pojasnjeno, da so bile na številnih področjih izvedene uskladitve planskih vrednosti glede 

na predvideno porabo v tem letu, pri čemer se je opiralo na podatke realizacije za zaključni račun leta 

2020.  

Na postavki Obveščanju domače in tuje javnosti se povečujejo stroški založniških storitev, saj so le-ti 

zaradi objave več aktov, med drugim tudi prenovljenega Statuta občine Gornji Grad,  v Uradnem 

glasilu slovenskih občin že presegli polovico planske vrednosti.  

Povečujejo se tudi stroški plačilnega prometa, saj so stroški provizije Banke Slovenije zaradi višjega 

stanja denarnih sredstev na transakcijskem računu Občine z vsakim mesecem višji.    

Na področju Razpolaganja in upravljanja z občinskim premoženjem usklajujemo stroške, ki so v 

letošnjem letu še nastali pri ureditvi novih občinskih prostorov.  

Lanskoletna realizacija na področju odvetniških in notarskih storitev ter financiranju Skupne občinske 

uprave SAŠA regije je pokazala, da je treba na teh področjih povečati sredstva.  

Pri plačah občinske uprave se usklajuje vrednost regresa za letni dopust. Ta naj bi bil enak višini 

minimalne plače. Enako se usklajuje znesek za premije pokojninskega zavarovanja.  

Pri protipožarni varnosti sledi povečanje investicijskega transfera za PGD Bočna za namen nakupa 

novega gasilskega kombija.  

Na področju cest je za prvi rebalans izvedenih kar nekaj sprememb. Povečuje se konto tekočega 

vzdrževanja občinskih cest, saj bodo sem knjiženi stroški asfaltiranja pri športnem igrišču v Bočni ter 

parkirišča pred garažo gasilnega vozila v Bočni. Ponovno odpiramo konto za stroške pregledniške 

službe, ki jo po ukinitvi režijskega obrata spet opravlja Komunala d.o.o. Gornji Grad. Povečujejo se 

sredstva za izvajanje zimske službe, saj so stroški za obdobje december 2019 – marec 2020 že 

praktično dosegli dosedanjo plansko vrednost. Stroški PZI dokumentacije za ureditev pločnikov in 

avtobusnega postajališča Šmiklavž ter podrtje hiše ob dovozu lokalne ceste na regionalno cesto v Novi 

Štifti se iz lanskega prestavijo v letošnje leto, saj lani ob koncu leta ti stroški še niso bili realizirani. 

Skladno s prejetimi ponudbami se povečuje vrednost za investicijo ureditve JP Mežnija – Podmirje in 

JP Repenšek v Novi Štifti. Planira se obnova cestne razsvetljave v centru Gornjega Grada, Novem 

naselju ter na Tlaki.  

Pri oskrbovanju z vodo se planirata dve večji obnovi vodovodnega omrežja na območju Tlake in 

Novega naselja.  

V letošnjem letu so v planu naslednji nakupi zemljišč: nakup zemljišča v Spodnjem trgu za športne 

namene, nakup zemljišča v Gornjem Gradu za zagotovitev možnosti širjenja kompleksa DEOS, nakup 

zemljišča (menjava) v Šmiklavžu za namen ureditve odcepa v Mačkin Kot, nakup objekta v Gornjem 

Gradu za namen prestavitve ambulant iz obstoječega zdravstvenega doma, nakup zemljišča (menjava) 

pred Petelinjekom za namen obvoznice ter zemljišča pod prizidkom Petelinjeka za namen ureditve 

lastništva, nakup poslovnega prostora - del stavbe Petelinjek (menjava z Zavodom za gozdove), nakup 

zemljišča Lokostrelskega kluba Gornji Grad (menjava) za namen obvoznice. 
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Pri Zdravstvenem domu Nazarje so planirani stroški, ki so povezani z ureditvijo asfaltnega parkirišča 

pri Zdravstvenem domu Nazarje.  

Povečuje se vrednost postavke Drugih vrtcev, saj je več zgornje savinjskih občin skupaj podpisalo 

dogovor o sofinanciranju razvojnega oddelka v vrtcu Mozirje. 

Pomoč na domu od februarja dalje izvaja Zavod Pristan, ki je bil izbran v postopku javnega naročila. 

Iz tega razloga se zmanjšuje postavka Centra za socialno delo, ki je prej izvajal to pomoč, in se odpira 

nov konto na postavki Socialno varstvo starih. 

Finančni načrt za režijski obrat se usklajuje s končno realizacijo. S sklepom občinskega sveta je ta zdaj 

zaprt. 

 

Predsednica odbora za proračun Terezija Mavrič je povedala, da so 1. rebalans proračuna  obravnavali 

tudi na odboru in po razpravi predlagajo občinskemu svetu, da ga sprejme. 

 

Župan je odprl razpravo. 

 

Jože Tevž je vprašal, če je predpisano pri kateri banki mora imeti občina račun. 

Blaž Purnat je povedal, da morajo imeti občine odprte transakcijske račune pri Banki Slovenije. 

 

Franc Galin je vprašal, zakaj je prišlo do povišanja sredstev za cesto v Novi Štifti. 

Župan je povedal, da se cena usklajuje s ponudbami, ki smo jih dobili na razpisu. 

Franc Galin je še vprašal koliko časa traja vračanje povratnih sredstev državi. 

Blaž Purnat je povedal, da je to 20 letni brezobrestni kredit države in vsako leto zapadeta dva obroka. 

 

Franc Ugovšek je vprašal, kaj se bo financiralo vrtcu Mozirje. 

Zdenko Purnat je odgovori, da se v enoti vrtca na Rečici ob Savinji odpira oddelek za otroke s 

posebnimi potrebami, katerega bodo lahko obiskovali otroci s posebnimi potrebami iz celotne Zgornje 

Savinjske doline. Plačuje se fiksni del kot rezervacija in v primeru otroka v vrtcu pa še subvencija. 

 

Franc Galin je vprašal, kakšen kombi bo kupilo PGD Bočna in kako napreduje postopek izgradnje 

pločnika v Novi Štifti. 

Župan je povedal, da je bil dogovor med posameznimi gasilskimi društvi v občini glede nakupa 

kombija in da ga letos kupi PGD Bočna. Cena opremljenega kombija znaša okrog 50.000 € in bo 

kupljen na leasing. Občina bo sofinancirala nakup. 

Za pločnik v Novi Štifti pa je župan povedal, da je država dala projekt v recenzijo in odločitve še ni. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Odlok o prvi spremembi Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 

2021. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 9 glasovi »za« in z »0« glasovi »proti«. 
 

Občinski svet sprejeme spremembo Načrta razvojnih programov za obdobje 2021-2024. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 9 glasovi »za« in z »0« glasovi »proti«. 
 

Občinski svet sprejme spremembo Letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem Občine Gornji Grad za leto 2021. 
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Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 9 glasovi »za« in z »0« glasovi »proti«. 

 

K točki 10) 

Lucija Poličnik je predstavila postopek za sprejem lokacijske preveritve. Lokacijska preveritev je 

sprememba prostorske zakonodaje nov instrument povečanja prožnosti, ki omogoča spremembe 

prostorskega načrtovanja brez spreminjanja občinskega prostorskega načrta ali občinskega podrobnega 

prostorskega načrta. Postopek za sprejem lokacijske preveritve se je izvedel na pobudo investitorja za 

prilagajanje velikosti stavbnega zemljišča za gradnjo pri posamični poselitvi k Občinskemu 

prostorskemu načrtu Občine Gornji Grad na parc. št. 274/66, k. o. Bočna. Pobudi je potrebno priložiti 

elaborat in pridobiti vsa potrebna soglasja ( elektro, komunala, občinski urbanist…), elaborat je 

potrebno tudi javno razgrniti za 15 dni.  V konkretnem primeru je bila izražena želja lastnikov 

zemljišča za gradnjo nove stanovanjske hiše. Investitor mora v roku dveh let pridobiti gradbeno 

dovoljenje. 

 

Župan je odprl razpravo. 

Jože Tevž je vprašal, če se potem to zemljišče vključi v nov Prostorski načrt občine. 

Lucija Poličnik je povedala, da samo v primeru, če se zadeva realizira. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP:  

Občinski svet sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča na 

posamični poselitvi, na parcelni št. 274/66 k.o. Bočna. 

 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 11) 

Urška Petek je vprašala ali imamo kakšne informacije v zvezi z rekonstrukcijo ceste proti Črnivcu? 

Zdenko Purnat je povedal, da zaenkrat nimamo kakšnih konkretnih informacij. 

 

Tadej Černevšek je povedal, da so ga občani opozorili na nepreglednost pri vključitvi na glavno cesto 

pri Zavodu Stanislava zaradi lesene hiške. 

Župan je povedal, da je že bil na pogovoru pri lastnici, ki je obljubila, da bodo hiško prestavili. 

 

Tadej Černevšek je še prenesel pohvalo občanov za viden napredek pri delih Komunale d.o.o. Gornji 

Grad. 

 

K točki 12) 

Župan je svetnike seznanil z odločitvijo okoliških prebivalcev kamnoloma Tufka, ki so se odločili, da 

kamnolom lahko ostane delujoč v obsegu kot je, vsaki širitvi kamnoloma in s tem v povezavi večji 

obremenitvi lokalne ceste pa nasprotujejo. 

 

Župan je povedal, da smo prejeli dopis s strani Pošte Slovenije d.o.o., da nameravajo pošto v Gornjem 

Gradu preoblikovati v pogodbeno pošto. Na Pošto Slovenije d.o.o. je bil poslan odgovor, v katerem 

jim jasno sporočamo, da se s preoblikovanjem pošte ne strinjamo in v kolikor bodo pri svoji odločitvi 

vztrajali, bi v vsakem primeru želeli obdržati pošto v centru kraja. 
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Franc Galin je pripomnil, da je pri pogodbenikih načeloma manjši obseg storitev. Franci Ugovšek je 

povedal, da obseg poštnih storitev ostaja enak, samo pri bančnih storitvah so omejitve pri dvigih 

gotovine. 

Tadeja Černevška je zanimalo, kdo je lastnik prostorov, v katerih je pošta. 

Župan je povedal, da je lastnik Pošta Slovenije d.o.o. 

 

Župan je še izpostavil letošnji občinski praznik, ki se bo verjetno odvijal v zelo okrnjeni obliki. 

 

Franc Galin je še vprašal, če imamo v prihodnosti v načrtu kakšno subvencioniranje za bolj učinkovito 

rabo energije v gospodinjstvih. 

Robert Bevc je povedal, da to letos že izvajajo v Občini Luče. Franc Galin še predlaga, da bi ta 

subvencija nadomestila razpis za male čistilne naprave. Glede na razpravo (morebiten dvig cen 

električne energije, preobremenjenost omrežja) Zdenko Purnat predlaga, da bi subvencija bila 

namenjena za postavitev malih hišnih sončnih elektrarn).   

 

Bernarda Ugovšek je vprašala, kdaj se bo sanirala cesta v Lenart. 

Zdenko Purnat je povedal, da zaenkrat še ni v planu, bo pa najbolj nujna dela potrebno vključiti v 

redno vzdrževanje cest. 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 20:15 uri. 

 

 

Zapisala:                 Župan: 

Simona Rezoničnik, l. r.                                    Anton Špeh, l. r. 


